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BRM.0012.3.3.2025.AM 
 
Protokół nr 10/2025 z posiedzenia Komisji Budżetu Miasta Rady Miasta Katowice  

Data posiedzenia: 24.03.2025 r.  
Miejsce posiedzenia: Sala 4-5, Urząd Miasta Katowice, ul. Młyńska 4 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 12:00 
Godzina zakończenia posiedzenia: ok. 13:02 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Budżetu Miasta Pan Adam LEJMAN - GĄSKA 
Biuro Rady Miasta: Pani Alicja MAZUR 
 
W posiedzeniu komisji uczestniczyło 8 Radnych na 9 ogółem. 
Radni nieobecni: Pan P. TRZĄSKI  
 
Goście obecni na posiedzeniu: 
 

1. Pani Anna MOGWIC Zastępca Skarbnika Miasta Katowice 
2. Pani Małgorzata KWAPISZ Wydział Budżetu Miasta 
3. Pani Jolanta WOLANIN Wydział Polityki Społecznej 
4. Pan Rafał MONDRASZEK Wydział Monitorowania Inwestycji 
5. Pan Grzegorz MAZURKIEWICZ Wydział Kształtowania Środowiska 
6. Pan Roman BUŁA Wydział Budynków i Dróg 
7. Pani Agnieszka HAJDUK – SMACZNIEWSKA Wydział Rozwoju Miasta  
8. Pan M. G. Komunalny Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach 
9. Pani Alina KOMOROWSKA Katowickie Inwestycje Sp. zo.o.  
10. Pan Ł. K. katowice24.info 

Rozpoczęcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA przywitał Państwa Radnych członków 
Komisji Budżetu Miasta oraz pozostałych gości, uczestników posiedzenia. Następnie 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad posiedzenia oraz poddał go pod 
głosowanie. 
 
Porządek obrad:  
1. Rozpoczęcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Koszty obsługi zadłużenia według źródeł 2024 i prognoza 2025 (nominalnie i stopa 
procentowa). 
4. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) [DS-252/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia zadań 
realizowanych w 2025 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
2) [DS-253/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowej na realizację inwestycji polegających na zakupie i montażu urządzeń 
służących do zatrzymania i wykorzystania wód opadowych i roztopowych w miejscu 
ich powstania na terenie miasta Katowice. 
3) [DS-264/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących Komunalnemu Zakładowi 
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Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Słonimskiego / 
oraz obecnie zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy  
ul. Misjonarzy Oblatów /. 
4) [DS-265/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki 
Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio zajmowanego lokalu 
mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Katowickiej /. 
5) [DS-272/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących Komunalnemu Zakładowi 
Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanych lokali mieszkalnych położonych w Katowicach przy ul. Karłowicza / oraz 
przy ul. Markiefki /. 
6) [DS-276/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian budżetu oraz w 
budżecie miasta Katowice na 2025 rok. 
7) [DS-277/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2025-2050. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 

Radni członkowie Komisji, jednogłośnie - 5 głosami „za”, przyjęli przedstawiony porządek 
posiedzenia wraz z zaproponowaną zmianą. 

Punkt 2. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poinformował uczestników Komisji, że 
projekt protokołu nr 9/25 (BRM.0012.3.2.2025.AM) z posiedzenia Komisji Budżetu Miasta  
w dniu 03.03.2025 r. został zamieszczony w materiałach dla Państwa Radnych członków 
Komisji w aplikacji eSesja. 
 
Wobec braku uwag ze strony Państwa Radnych, Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
 
Radni członkowie Komisji, jednogłośnie - 6 głosami „za”, przyjęli protokół nr 9/2025 
(BRM.0012.3.2.2025.AM) z posiedzenia Komisji, która odbyła się w dniu 03.03.2025 r. 
 
Punkt 3. 
Koszty obsługi zadłużenia według źródeł 2024 i prognoza 2025 (nominalnie i stopa 
procentowa). 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik  
A. MOGWIC. 
 
Pani Skarbnik A. MOGWIC przekazała informacje na temat kosztów obsługi zadłużenia.  
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA podziękował za przedstawienie informacji, 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał w sprawie kosztów obsługi 
zadłużenia. Czy miasto Katowice będzie dalej kontynuowało politykę wykorzystywania obcych 
źródeł finansowania w celach inwestycyjnych, realizowanych w mieście. Czy w pewnym 
momencie ograniczy to do minimum. 
 
Pani Skarbnik A. MOGWIC wyjaśniła, że na lata 2026-2027 w związku z realizacją zadań 
inwestycyjnych planuje się zaciągnąć zwrotne źródła finansowania. Konsekwencją tego 
będzie kwestia związana z kosztami obsługi tego zadłużenia. Jak wynika z przedstawionego  
w informacji wykresu wraz ze zmniejszaniem się wysokości zadłużenia te koszty też będą 
niższe. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał, czy przewiduje się realizowanie 
dużych inwestycji, jaką był na przykład Stadion Miejski, które będą wymagały tak dużego 
finansowania zewnętrznego. To zadłużenie, które już jest, to wiadomo. Chodzi o przyszłe, 
nowe inwestycje. 
 
Pani Naczelnik M. KWAPISZ wyjaśniła, że planując Wieloletnią Prognozę Finansową trzeba 
wskazać źródła sfinansowania deficytu. Zatem jeżeli przedsięwzięcie jest wpisane do 
wieloletnich przedsięwzięć inwestycyjnych i mamy orientacyjny szacunkowy koszt, ile ono 
będzie wynosić, a przedsięwzięcie jest zdefiniowane, wtedy odpowiednio planujemy jakie 
będzie źródło finansowania deficytu. Mogą to być wolne środki, które gdzieś tam zbierają się 
one są raz wyższe raz niższe, mogą też być właśnie zwrotne źródła finansowania. Jedne 
kredyty zaciągamy a kolejne spłacamy, co powoduje, że ten stan zadłużenia się waha. 
Poinformowała o zobowiązaniach, które zostały zaciągnięte z tytułu umów z europejskim 
bankiem inwestycyjnym. Jeżeli takie przedsięwzięcia nowe się pojawią, a wszystko wskazuje 
na to że tak, to odpowiednio będziemy się zastanawiać nad wprowadzeniem źródeł 
finansowania i możliwe że to będą też środki zwrotne. 
 
Wobec braku uwag ze strony Państwa Radnych, Przewodniczący Komisji poinformował, że 
Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotową informację. 
 
Punkt 4. 
Opiniowanie projektów uchwał. 

 
1) [DS-252/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie ustalenia zadań 
realizowanych w 2025 r. ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik J. WOLANIN przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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uchwały, następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie ustalenia zadań realizowanych w 2025 r. ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, w głosowaniu: jednogłośnie 6 głosów „za” - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 
 

2) [DS-253/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowej na realizację inwestycji polegających na zakupie i montażu urządzeń 
służących do zatrzymania i wykorzystania wód opadowych i roztopowych w miejscu 
ich powstania na terenie miasta Katowice. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik G. MAZURKIEWICZ przedstawił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na realizację inwestycji polegających na zakupie  
i montażu urządzeń służących do zatrzymania i wykorzystania wód opadowych i roztopowych 
w miejscu ich powstania na terenie miasta Katowice, w głosowaniu: jednogłośnie 6 głosów 
„za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 
 

3) [DS-264/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących Komunalnemu Zakładowi 
Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Słonimskiego / 
oraz obecnie zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy  
ul. Misjonarzy Oblatów /. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
Pan Naczelnik R. BUŁA przedstawił projekt uchwały.  

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
W tym punkcie porządku obrad na salę wszedł Pan Radny B. PRONOBIS. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących 
Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania  
z uprzednio zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy  
ul. Słonimskiego / oraz obecnie zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach 
przy ul. Misjonarzy Oblatów /, w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 
 

4) [DS-265/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu Zakładowi Gospodarki 
Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio zajmowanego lokalu 
mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Katowickiej /. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pan Naczelnik R. BUŁA przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad.  
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty wierzytelności przysługującej Komunalnemu 
Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanego lokalu mieszkalnego położonego w Katowicach przy ul. Katowickiej /,  
w głosowaniu: jednogłośnie 7 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt”. 
 

5) [DS-272/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie wyrażenia zgody na 
rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących Komunalnemu Zakładowi 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania z uprzednio 
zajmowanych lokali mieszkalnych położonych w Katowicach przy ul. Karłowicza / oraz 
przy ul. Markiefki /. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Naczelnik R. BUŁA przedstawił projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Pani Radna A. PIĄTEK poprosiła o informację, czy obecnie zajmowany lokal jest również 
zadłużony. 
 
Pani Naczelnik R. BUŁA wyjaśnił, że obecny lokal jest bez zadłużenia. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS w związku z tym, że praktycznie na każdej komisji opiniuje się 
projekty uchwał w sprawie rozłożenia na raty wierzytelności lub umorzenia wierzytelności 
zapytał, czy Wydział Budynków i Dróg lub KZGM mają prawną możliwość zorganizowana akcji, 
polegającej na tym, że co kilka lat proponuje się wszystkim dłużnikom, że jeżeli spłaca połowę 
zadłużenia, to pozostała część zostanie umorzona. Dla miasta byłby to duży przychód  
i jednocześnie odcięcie się od zadłużenia a dla tych wszystkich zadłużonych szansa na wyjście 
z poważnego zadłużenia. Być może warto by coś takiego rozważyć tak bo wydaje mi się że 
korzyścią dla każdej ze stron.  
 
Pani Naczelnik R. BUŁA wyjaśnił, że ustawa o finansach publicznych mówi jednoznacznie, że 
każdą złotówkę mamy dochodzić w związku z tym mówienie o abolicji jest dosyć ryzykowne 
Generalnie zasada jest jedna za rzecz używaną należy wnosić opłatę. Oprócz tego ustawa  
o finansach publicznych mówi, że każda należność publiczna czy cywilnoprawna jest 
niezbędna do dochodzenia. Brana pod uwagę jest również kwestia sytuacji dłużnika, którą 
musi przedstawić i wtedy, jeżeli ona zagraża egzystencji dłużnika, to dobiera się różne formy 
ulg w postaci rozłożenia na raty, umorzenia albo odroczenia terminu płatności. 
 
Wobec braku dalszych uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
W tym punkcie porządku obrad na salę wszedł Pan Radny Ł. HANKUS. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty wierzytelności przysługujących 
Komunalnemu Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej w Katowicach z tytułu korzystania  
z uprzednio zajmowanych lokali mieszkalnych położonych w Katowicach przy ul. Karłowicza / 
oraz przy ul. Markiefki /, w głosowaniu: jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 
 

6) [DS-276/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian budżetu oraz w 
budżecie miasta Katowice na 2025 rok. 

 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik A. MOGWIC przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS zapytał w sprawie wydatku na kwotę 170 tys. zł. na parking przy  
ul. Tylnej Mariackiej. Poprosił o wyjaśnienie, czego będzie dotyczył ten wydatek. Zapytał  
o wydatek w wysokości 10 mln zł. na ograniczenie niskiej emisji. Co się zawiera w tych  
10 mln. 
 
Pani Skarbnik A. MOGWIC 10 mln zł to jest kwota w związku z dofinansowaniem wymiany 
źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych w budynkach jednorodzinnych i wielorodzinnych. Są 
to środki niewykorzystane w zeszłym roku i niewykorzystane pożyczki, które zostały 
zaciągnięte w zeszłym roku, co powoduje że musimy te środki odtworzyć i wykorzystać w tym 
roku żeby rozliczyć pożyczki. 
 
Pani Naczelnik M. KWAPISZ wyjaśniła, że jeżeli chodzi o parking przy ul. Tylnej Mariackiej  
i kwotę 170 tys. zł., to są środki niewykorzystane w zeszłym roku i proponowane są do 
modyfikacji urządzeń parkujących, żeby można było parkować tyłem. 
 
Pan Naczelnik R. BUŁA wyjaśnił, że niektórym ze względu na szerokość tej ulicy i małą 
sprawność wyjeżdżania łatwiej jest wyjeżdżać tyłem. Faktem jest, że wielu użytkowników 
zgłaszało, że o wiele wygodniej jest później wyjeżdżać z tej maszyny przy tej wąskiej ulicy 
tyłem. Biorąc pod uwagę ilość czujników które sprawdzają bezpieczeństwo zarówno pustej 
kabiny jak i później wyjazdu trzeba go doposażyć. 
 
Pan Radny B. PRONOBIS zapytał Pana Naczelnika G. MAZURKIEWICZA, ile takich źródeł 
ogrzewania zostało wymienionych w 2024 roku. 
 

Pan Naczelnik G. MAZURKIEWICZ przekazał, że odpowiedź na to pytanie zostanie udzielona Panu 
Radnemu na piśmie. 
 
Pani Radna A. PIĄTEK poprosiła o informacje na temat budowy Hubu Gamingowo – 
Technologicznego, w związku z otwarciem ofert. Zaznaczyła, że słyszała, że oferty były wyższe od 
kosztorysu inwestorskiego.  
 

Pani A. KOMOROWSKA poinformowała, że sytuacja była taka, że środki, które były wcześniej 
przeznaczone, były zdecydowanie za niskie do przyjęcia oferty. Został złożony wniosek do 
miasta do Pana Prezydenta o zwiększenie tej wartości. Różnica w cenie była 170 mln zł. Na 
pewno będzie ta kwestia zgłaszana i na pewno będą podejmowane decyzje  
w tym zakresie. Oczywiście ze strony źródła finansowania europejskiego również ta kwota 
zostanie zwiększona. Jeżeli miasto podwyższy wartość, to również ze strony instytucji 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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finansującej ta kwota będzie zwiększona. 
 

Pan Radny P. BIAŁAS zapytał w sprawie zwiększenia wydatków. Poprosił o wyjaśnienie, co jest 
przedmiotem wniosku: Informatyzacja urzędu oraz poprosił o wyjaśnienia w sprawie zakupu 
elektrycznego krzesła ewakuacyjnego na potrzeby schroniska dla bezdomnych mężczyzn.  
 
Pani Naczelnik M. KWAPISZ przekazała szczegółowe informacje na temat zakupu urządzeń  
w zakresie zadania: Informatyzacja urzędu oraz zakupu elektrycznego krzesła ewakuacyjnego, 
które chce zakupić Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Katowicach na potrzeby schroniska. 
 
Pani Radna E. SADKOWSKA poprosiła o wyjaśnienie w sprawie pozycji Katowice Miasto 
Ogrodów – środki na organizację wydarzeń muzycznych. Zapytała o jakie wydarzenia 
muzyczne chodzi.  
 
Pani Naczelnik M. KWAPISZ przekazała informację na jakie projekty muzyczne zostaną 
przekazane środki.  
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zapytał w sprawie Stadionu Miejskiego. 
Poprosił o wyjaśnienie w sprawie środków na wykończenie i wyposażenie stref 
komercyjnych. 
 
Pani A. KOMOROWSKA wyjaśniła, że jeśli chodzi o kwestie związaną z przetargiem na 
wyposażenie oraz projekt związany z komercjalizacją stadionu ta część dotyczy powierzchni 
handlowych, powierzchni gastronomicznych oraz powierzchni hotelowej. Wyjaśniła, na co 
będą przeznaczone środki. 
 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zmian budżetu oraz w budżecie miasta Katowice na 2025 rok, w głosowaniu: 
jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt”. 
 

7) [DS-277/25] Projekt uchwały Rady Miasta Katowice w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2025-2050. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
będącego przedmiotem obrad Komisji. 
 
Pani Skarbnik A. MOGWIC przedstawiła projekt uchwały.  
 

https://katowice.esesja.pl/posiedzenie/22fc9e74-f2a6-4
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Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie otworzył dyskusję w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 
 
Wobec braku uwag oraz pytań ze strony Radnych członków Komisji Budżetu Miasta 
Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GĄSKA zamknął dyskusję w przedmiotowym 
punkcie porządku obrad oraz poddał pod głosowanie pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały. 
 
„Komisja Budżetu Miasta, po zapoznaniu się z projektem uchwały Rady Miasta Katowice  
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Katowice na lata 2025-2050,  
w głosowaniu: jednogłośnie 8 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały”. 
 
Punkt 5.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN – GASKA poinformował, że na posiedzenie do 
wiadomości Komisji nie wpłynęła żadna korespondencja. Następnie Pan Przewodniczący 
zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad,  
a wobec braku zgłoszeń przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 6. 
Zakończenia posiedzenia. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Pan A. LEJMAN - GĄSKA 
podziękował wszystkim za udział i aktywność w dyskusji podczas posiedzenia Komisji,  
a następnie zamknął obrady. 

 
Przewodniczący 
Komisji Budżetu Miasta 

 
Adam LEJMAN - GĄSKA 

Protokołowała: Alicja MAZUR 


